
         Ogrodzieniec, dn. 11.10.2022r. 

 

OR.0003.35.2022 

  

          

        Pani   

        Martyna Brożek     

        Radna Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

          

 

 

 W odpowiedzi na interpelację z dnia 27.09.2022r. (data wpływu 28.09.2022r.) w sprawie 

zwiększenia częstotliwości kursowania linii autobusowej nr 7 w tygodniu oraz weekendy informuję, 

że do tej pory nie zgłaszała Pani potrzeby uruchomienia dodatkowego kursu dla mieszkańców. 

Wniosków takich nie zgłaszali także dotychczas mieszkańcy korzystający z tej linii.  

Jednocześnie proszę o wskazanie postulowanych przez Panią godzin odjazdów dla 

dodatkowego kursu, na który istnieje zgłaszane przez Panią zapotrzebowanie. Poniżej przestawiam 

aktualny rozkład jazdy autobusowej dla linii nr 7. 

Informuję dodatkowo Panią Radną, że na terenie Gminy Ogrodzieniec kursuje kilka różnych 

linii autobusowych, które przedstawiam poniżej. 

Zachęcam Panią również do włączenia się w pracy Komisji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

zajmujących się problematyką publicznego transportu. 

 

 
 



 
 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 
 

 



 

 

 

 
 

 

 

 



 

 
 

 



 
 

 



 
 

 



 

 
 

 

 

 

 



 

 
 

 

                                                                Z wyrazami szacunku 
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